
Zápis z kulatého stolu ze dne 18.3: 
 Program: 
Otázky na pana ředitele:
5.B:nemá otázky 
5.A: 
Otázka:dostupnost hřiště pro druhý stupeň? 
Odpověď: Dostupnost od prvního dubna v13:00
6.A
Otázky/návrhy:

Skřínky do třídy 
Odpověď:N a třídním učitelovi

Otevření hřiště dříve než 1 dubna 
Odpověď: Ne nelze 

Povrch horního hřiště
Odpověď:Možná se nebude používat pro sport a  
Bude se opravovat v roce 2017

Změna sítí na hřišti
Odpověď: nebude se měnit protože je žáci zničili

Automaty na jídlo
Odpověď: Není možné protože ministerstvo nevydalo seznam co je možné 
prodávat a co ne 
6.B: 
Otázky/návrhy: Díra v átriu ???????

Vždy když to zaznamená něco podobného přijít k učitelovi a oznámit to 
8.B
Otázky/návrhy :Internet pro žáky 

Odpověď: Asi ne, Protože by to stálo hodně peněz 
9.A
Otázky/návrhy: Chovák. Jak to bude ? 

Odpověď: Neví se kde by mohl být 
                         
 

 


